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            (i5-2200b) iphone 5 5S 5C背夹电池

Specifications:                        规格：

1.Capacity:2200mAh                  1:2200mah

2.Output Voltage:5V                   2:输出电压：5V

3.Output Current:500mA               3:500mA的输出电流

4.Input Voltage:5V                    4.输入电压：5V

5.Input Current:500mA                 5:输入电流：500mA

6.Weight:75g                         6:重量：75克

7.Charging time:3.5h                   7:充电时间3.5h

8.Dimension: 136 x 63 x 15mm          8:尺寸：136*63*15mm
产品特点：

Vertified by FCC/CE/ROHS  , meet the requirements of environmental protection

产品经过FCC/ CE/ROHS等认证，符合环保要求
Perfect cutouts allow access to all cameras, microphones, sensors, controls and most importantly headphone jack   
巧妙设计，不影响摄像头，麦克风，耳机孔，控制键等功能。 

Built-in kick stand for Video Watching and Facetiming 
背部嵌入式支架设计，在看电影或视频聊天时彻底解放你的双手。 

The juice pack offers you the convenience of a fully protective form-fitting

case with an extended built-in rechargeable battery for your Iphone 5C all in
an ultra-thin,light-weight,low-profile design

紧贴机身，使用方便，为你提供全方位的保护，超薄超轻的纤维

设计可为iphone 5C内置充电电池提供更佳续航力。

this case features both a male and female apple connector. New decode lighting chip，Therefore, one apple lightning cable is all you need to charge both the phone and the case.          

采用原装苹果输入接口，全新解码芯片直接可用苹果原装数据线充电和同步数据。 

4 LED lights: each represents 25% of Juice (Power) left in the phone  

4个电量指示灯，精确显示剩余电量。

On/Off switch with One-Touch smart design easy to operate
开/关开关与一键智能设计容易操作
USB Charge and Sync

Charge and sync your mobile phone to computer without Removing it from the juice pack

USB充电与同步-无需将手机从Juice pack上取下，即可对其进行充电以及与电脑进行同步。
The overcharge protection: when the battery voltage is 4.2 V±0.05 V, the battery automatic protection, to stop the battery.

过充保护：电池电压为4.2V±0.05V时,电池自动保护，停止对电池充电。

Put protection: the battery voltage is lower than3.0V±0.5 V battery automatic protection, to stop foreign discharge.

过放保护：电池电压低于3.0V±0.5V,电池自动保护，停止对外放电。Short circuit 

protection: when the normal work, output is short circuit, the circuit of automatic protection andstop output, use charger (2 seconds, can remove protection.

短路保护：正常工作时,输出端被短路时,电路自动保护并停止输出，用充电器充电2秒可解除保护。

High efficiency and low self-discharge rate 5% per month.

储存时每月电量损耗低于5%

Long life cycle(up to 500 times)
使用寿命：循环重放500次

